校友消息

本院校友續任香港嶺南大學校長 College Alumnus Reappointed as Lingnan University President

本院校友鄭國漢教授(75/經濟)續任香港嶺南大學校長,任期五年,由 2018年9月1日起生效。

College alumnus, Professor Leonard K Cheng (75/ECO) has been reappointed as the President of the Lingnan University of Hong Kong for a further period of five years with effect from 1 September 2018.



《聯合校友》第六十二期 The 62nd Issue of *United Alumni Newsletter*

《聯合校友》第六十二期(2017年12月號)經已出版,主題為「創業之道在於盡心盡力、全情投入」。本院已寄發予書院同仁及全體校友,書院同仁亦可透過網上版流覽《聯合校友》: http://www.cuhk.edu.hk/uc/AlumniNewsletter。查詢請致電 3943 8654或 3943 1948 與本院陸敏兒女士或余慧儀女士聯絡。

The 62nd issue of United Alumni Newsletter (December 2017), with the theme on *"Interview with Two Alumni Entrepreneurs"*, has been distributed to all College members and alumni. The online version of United Alumni Newsletter is also available at http://www.cuhk.edu.hk/uc/AlumniNewsletter. For enquiries, please contact Ms Amy M Y Luk at 3943 8654 or Ms Maggie W Y Yu at 3943 1948.



本院成員中大高爾夫球日報捷 College Members Won in CUHK Golf Day

本院校友于 2018 年 1 月 24 日參加第十三屆中大高爾夫球日,在個人及團體比賽中均有出色表現,而且成功衛冕中大杯。書院謹祝賀各位得獎球員!

The 13th CUHK Golf Day was held on 24 January 2018 at the Hong Kong Golf Club. College alumni have excellent performance in both individual and team competitions and won the CU Cup again. The College would like to take this opportunity to congratulate all the winners!

1 東方表行公開杯隊際淨杆獎冠軍:聯合明德隊,隊員包括梁果華校友(77/數學)、林炎南校友(80/市場)、張展 翔校友(89/醫科)、葉冠東校友(86/財務)

CUHK Team Open - Best Net Champion: United College Ming De Team. Team members included Ms Leong Kuo-wa (77/OPMA), Mr David Y N Lam (80/OMKT), Mr Cheung Chin-cheung (89/MED), Mr Patrick K T Ip (86/OFIN)

2 東方表行公開杯隊際淨杆獎亞軍:聯合新民隊,隊員包括蘇國良校友(86/企管)、鄧金榮校友(86/企管)、鄭恩德校友(84/市場)、梁復興校友(86/企管)

CUHK Team Open - Best Net Frist Runner-up: United College Xin Min Team. Team members included Mr Gary K L So (86/ZGBM), Mr Jeremy K W Tang (86/ZGBM), Mr Cheng Yan-tak (84/OMKT), Mr Leung Fuk-hing (86/ZGBM)

3 東方表行公開杯隊際淨杆獎季軍:梁康宜校友(17/運動科學與健康教育)及隊友

*CUHK Team Open - Best Net Second Runner-up: Mr Bibendum Leung (17/ESHE) and his team members

4 中大杯隊際淨杆獎冠軍:聯合書院,隊員包括張展翔校友(89/醫科)、梁復興校友(86/企管)、梁果華校友(77/數學)、梁康宜校友(17/運動科學與健康教育)

CU Cup - Best Net Champion: United College. Team members included Mr Cheung Chin-cheung (89/MEDU), Mr Leung Fuk-hing (86/ZGBM), Ms Leong Kuo-wa (77/OPMA), Mr Bibendum Leung (17/ESHE)

__男子組個人淨杆獎冠軍:張展翔校友(89/醫科;左)

5 Individual - Best Net (Men) Champion: Mr Cheung Chin-cheung (89/MEDU; left)

__女子組個人淨杆獎亞軍:梁果華校友(77/數學;右)

6 Individual - Best Net (Ladies) First Runner-up: Ms Leong Kuo-wa (77/OPMA; right)

_男子組個人淨杆獎季軍:梁復興校友(86/企管;左)

7 Individual - Best Net (Men) Second Runner-up: Mr Leung Fuk-hing (86/ZGBM; left)





▲ 聯合書院同仁及校友大合照。 A group photo of UC staff and alumni.













本院校友推動可持續發展解決方案網路

College Alumni Launched Sustainable Development Solutions Network

香港中文大學和香港賽馬會慈善信託基金為推動可持續發展工作,攜手成立 SDSN 香港地區分會(「SDSN 香港」),並於 1 月 8 日在中大舉行啟動禮。「SDSN 香港」透過聯繫學者、科學家和相關機構,組成科學和技術交流的全球知識網路,共同研究可持續發展的創新思維和實際解決方法。「SDSN 香港」啟動禮上,本院校友香港賽馬會慈善及社區事務執行總監張亮先生(94/工管;左)和中大環境、能源及可持續發展研究所所長劉雅章教授(74/物理;右)分享在本地推動可持續發展的方法。

The new network, SDSN Hong Kong, co-hosted by The Chinese University of Hong Kong (CUHK) and The Hong Kong Jockey Club Charities Trust (the Trust), was officially launched on 8 January at CUHK. SDSN Hong Kong connects academics, scientists and stakeholders with a global network for the exchange of scientific and technological knowledge, for joint research and for the development of innovative ideas and practical solutions for sustainable development. College alumni, Mr Cheung Leong (94/IBBA; left), Executive Director, Charities and Community of The Hong Kong Jockey Club and Professor Gabriel Y C Lau (74/PHYS; right), Director of the Institute of Environment, Energy and Sustainability and AXA Professor of Geography and Resource Management of CUHK, shared their views on advancing UN's Sustainable Development Goals in Hong Kong at the ceremony.



▲ 眾嘉賓參觀「賽馬會氣候變化博物館」。 Guests tour the Jockey Club Museum of Climate Change.



